

**单身声明书**  
**Declaration of Single Status**

我, \_\_\_\_\_, 身份证/护照号码 \_\_\_\_\_, 特此声明如下:  
I, \_\_\_\_\_, ID/Passport Number: \_\_\_\_\_, hereby declare as follows:

1. 我是一名单身人士, 目前没有与他人建立婚姻关系, 也没有进行过任何形式的婚姻登记, 婚姻注册, 或婚姻仪式。

I am a single individual and currently not married to anyone. I have not engaged in any form of marriage registration or marriage ceremony.

2. 我曾于\_\_年\_\_月\_\_日离婚, 此后再未结婚。

I was divorced on \_\_\_\_\_ and have never been remarried since that date.

3. 我曾于\_\_年\_\_月\_\_日丧偶, 此后再未结婚。

I was widowed on \_\_\_\_\_ and have never been remarried since that date.

4. 我保证以上声明内容属实, 如有虚假陈述, 愿意承担相应的法律责任

I affirm that the above statement is true and accurate, and I am willing to bear any legal responsibilities for any false declaration.

本声明书是我真实意愿的表达, 具有法律效力。

This declaration represents my true intention and has legal effect.

声明人签名:

Signature: \_\_\_\_\_

日期:

Date: \_\_\_\_\_

请注意, 这只是一个模板, 并可能需要根据您的特定情况进行修改。在填写并使用这份声明之前, 您可能需要寻求法律专家的建议。另外, 一些地方可能需要此委托书在见证人或公证人在场的情况下签署, 以达到法律效力。